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Kort om velforeningen 

 
Vangsåsen vel ble startet i 1976. Det er en forening for både 
fastboende og hytteeiere i Vangsåsen. Foreningens formål er å 
medvirke til en utvikling i Vangsåsen som er til gagn for velets 
medlemmer. Velforeningens dekningsområde er gamle Vestås 
skolekrets samt området omkring Ormseter.  
 
På årsmøtet på Mammuthus 24. februar ble følgende valgt inn 
i styret i Vangsåsen Vel: 
 
Leder :   Oddvar Dufseth 
Nestleder :   Vidar Aasen 
Kasserer :   Lise K. Stensrud 
Sekretær :   Håkon Dufseth 
Styremedlem:  Nikolai Hausammann 
Varamedlem:  Arne Monsen 

 
Lagets e-post-adresse: oddvar.dufseth@c2i.net  
 
Lagets web-adresse: http://www.ovre-vang.no/  
 
Lagets kontakperson:  Oddvar Dufseth 625 98022 

 
 
 
 
Vi minner om at kontingenten, kr 100,- pr husstand, 
fortsatt kan betales til konto 1800 60 10772 

 

Nytt fra styret  
 

 

Kommende oppgaver: 
 

▪ Delta på Wik-dagen 12. september 
▪ Vurdere lekeplass / balløkke på Kirkebyenga i samråd 

med beboerne 
▪ Arrangere høsttur med idedugnad til lokomobilen på 

Raumyra 20. september 
▪ Lage rasteplass ved skogsbilvegen ved Dufseth (Åsens 

beste utsiktspunkt) 
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Smånytt 
 
13.08: En skadet svart og hvit katte ble påtruffet ved Dufseth.   

Til tross for omfattende detektivvirksomhet for å finne  
eieren, lyktes ikke dette.  Katten var skadet etter   
påkjørsel og ble avlivet av veterinær dagen etter. 

 
 
 
 
 
 
 
Det oppfordres til medlemmene om å sende inn bidrag her. 
  . 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

Nyhetsbrev        VANGSÅSEN VEL 

Høsten 2009 

…………………………………………………………………… 

 

 

 

 

 

 

                     

 

 

 

 

 

 

 

 

Leder 
 
Vangsåsen vel er i gang, men hva med fortsettelsen. 

Når dette skrives, er det veldig nær et halvt år siden årsmøtet der 
foreningen vår fikk en ny start. Da kan en jo spørre seg om det halve 
året har vist at det er behov for foreningen. 

Vi har fått én henvendelse fra medlemmene om noe vi bør gjøre noe 
med, og fra kommunen og historielaget har vi fått saker der de ber om 
våre innspill. De som bor i området har faktisk bemerket at krakkene er 
kommet ut i friluft etter å ha vært innestengt i 5-6 år. Jeg har også sett 
at de er brukt – et par ganger. Nabotreffet på Mammuthus i juni viste at 
noen setter pris på å bli invitert ut for å oppleve noe sammen og prate 
sammen. Men alt i alt viser ikke beboerne det helt store behovet for 
foreningens eksistens. Men kommunen og andre foreninger etterlyser 
et lokalt engasjement i framtidig utvikling av samfunnet – også i 
Vangsåsen. 

Vi vil derfor følge det rådet nabotreffet ga oss og finne på relativt få 
aktiviteter. Men de aktivitetene vi setter i gang, vil vi forsøke å få litt 
kvalitet på. Da håper vi at folk vil komme igjen – og kanskje ta med seg 
noen nye i nabolaget. 

Medlemstallet på ca 50 bekrefter også at de som bor her i Vangsåsen 
ikke føler det store behovet for en velforening. For 20 år siden hadde 
foreningen ca 130 medlemmer. Det er ca 300 mulige medlemmer i 
foreningens område. 

Styret vil legge opp til er par arrangementer for medlemmene fram til 
årsmøtet i februar 2010, og vi vil bidra med innspill til Hamar kommune 
i deres planlegging av kommunens utvikling. Dessuten vil vi arbeide for 
å øke medlemstallet for å bli en mer levende forening som vil telle mer  
i samfunnsdebatten.                                          

                                                                             Oddvar Dufseth 

 


